
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 24. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 489
Ministeren bedes oplyse, om der er kommet nye regler om salg af æg via tor-
vesalg, da borgere siden 2002 har solgt ustemplede æg og modtaget kontrol-
rapporter uden anmærkninger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lone Møller (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lone.Moller@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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